
 

 

Βόλος, 4 Φεβρουαρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Παιδείας 

 

Θέμα: «Κανένα μέτρο προστασίας στις μετακινήσεις των μαθητών στην επαρχία της 

Μαγνησίας» 

 

Το άνοιγμα των σχολείων όλων των βαθμίδων στην περιοχή της Μαγνησίας δεν συνοδεύτηκε με κάποιο 

νέο μέτρο προστασίας από την κυβέρνηση ΝΔ και το Υπουργείο Παιδείας, ώστε να εξασφαλιστεί η 

μεγαλύτερη δυνατή ασφάλεια μαθητών και εκπαιδευτικών από τον Covid-19. 

Πλήθος από γονείς καταγγέλλουν ότι στις επαρχίες της Αργαλαστής, Αλμυρού και Ζαγοράς, μαθητές από 

όλες τις βαθμίδες, που μετακινούνται από γειτονικά χωριά προς τα σχολεία, στοιβάζονται σε λεωφορεία, 

χωρίς να τηρούνται τα αναγκαία μέτρα αποστάσεων, με κίνδυνο να υπάρχει εξάπλωση του ιού. 

Σε συνέχεια των παραπάνω ερωτάται η κα. Υπουργός: 

1. Θα προβεί σε ενίσχυση του αριθμού των λεωφορείων, ώστε να μετακινούνται οι μαθητές 

προς τα σχολεία τους με ασφάλεια και να υπάρξει μείωση της πιθανότητας εξάπλωσης του 

ιού Covid-19 σε εκπαιδευτικούς και μαθητές; 

 

 

 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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